
Referat af havneudvalgsmøde tirsdag d. 29. januar 2019 

      

Mødedeltagere: FS, JD, KR, HR 

 

1. Siden sidst 

Arbejdet med at slå spuns omkring dæmningen er næsten færdigt. Lejeaftale mellem 
kommune og sejlklub er genforhandlet – ingen ændringer. Udskiftning af det sidste dårlige 
stykke fenderplanke på vestbroen er i gang. Lysmast rejst på jollepladsen med 
LEDprojektør til erstatning for halogenprojektør på et af skurene. Mange nye ansøgere til 
havnepladser. 
 

2. Havneudvalg 2019 

Der er forslag til personkreds i det nye havneudvalg. 

 

3. Budget, herunder fastsættelse af havnetakster (budget har været drøftet november 2018) 

Som aftalt sidst afsættes kr. 500.000 til vedligehold. Havnepladsleje (fast pladsleje) 
uændret. 
 

4. Havnens beretning til generalforsamlingen   (bilag)  
 

Beretningen godkendt. Afsnit 1 skrives færdigt efter 15/2. 
 

5. Evt. 

Hammeren på den nye spuns skal være fuld bredde. Højde 200mm, evt. 150mm. 
Fribord på de 3 yderste pontoner på vestbroen måles 1 gang om måneden. 
HR laver skema til observationer vedr. pontonerne, herunder vandstand i kamrene. 

 

 

Hans Ole Rathje 

 


